

Next Steps / Prochaines étapes - 2BS-1-91027/C – 2022-04-27

La version française suit

As we approach the Offer Close date for Challenge Based Standing Offer Solicitation 2BS-1-91027/C, Canada would like to invite all interested Offerors to attend a brief info session to outline next steps for the process.

The goal of this info session is to ensure that vendors have a clear understanding of the submission, evaluation and award timelines for the process, in addition a clear understanding of the consultation process for developing the Competitive Call-up Allocation Methodology.

The bilingual info session will take place via MS Teams (see link below) on this Friday April 29 at 9:45am EST and run for 45 minutes.

Thank you for your participation to date, and we look forward to seeing you soon.

SSC RPA Cross-Functional Team

À l'approche de la date de clôture de l'offre pour la Sollicitation par défi pour une offre à commandes 2BS-1-91027/C, le Canada aimerait inviter tous les offrants intéressés à participer à une brève séance d'information pour présenter les prochaines étapes du processus.

Le but de cette séance d'information est de s'assurer que les fournisseurs comprennent bien les échéances de soumission, d'évaluation et d'attribution du processus, ainsi que le processus de consultation pour développer la méthode d'attribution des commandes subséquentes concurrentielles.

La séance d'information bilingue aura lieu via MS Teams (voir le lien ci-dessous) ce vendredi 29 avril à 9 h 45 HNE et durera 45 minutes.

Nous vous remercions de votre participation et nous espérons vous voir bientôt.

Équipe multifonctionnelle APR du SSC

https://teams.microsoft.com/l/meetup-join/19%3ameeting_NWE4MTIzMjltY2U2Ny00NDlkLTg2YmItMjc4MGZMml1ZmZm%40thread.v2/0?context=%7b%22Tid%22%3a%22d05bc194-94bf-4ad6-ae2e-1db0f2e38f5e%22%2c%22Oid%22%3a%22dae41b6b-3c48-4c16-bbaa-12b0316351e3%22%7d